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We hebben in het overleg met RIVM (met[IEEE <n de projectleiding van programma 19) de uitbreiding van Nivel

besproken en afgesproken dat RIVM dit opneemt in programma 19.

We hebben aangedrongen op voortvarende oppak. Maar RIVM heeft ook toegelicht dat uitbreiding Nivel vooral van belang is als

COVID veel minder voorkomt. Als er weinig meer wordt getest is een meer representatief NIVEL netwerk belangrijk om nieuwe

uitbraken te kunnen signaleren.

Dus zo moeten we het ook gaan positioneren.

EE = er bij, graag aanvullen of corrigeren of dit is wat we hebben afgesproken.

Groet,


